
 

PROTOKÓŁ NR XIV/2019 
 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 19 grudnia 2019 r.  
w sali narad Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

  
 
Obecni:  
1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).   

  
Na stan 15 radnych: obecnych    15  

       nieobecnych         0    
   usprawiedliwionych        0  
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła, Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga, Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek, naczelnicy 
wydziałów, kierownicy referatów, dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy (według listy 
obecności).  

  
Porządek obrad sesji:  

  1.  Otwarcie obrad.  
  2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
  3.   Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28.11.2019 r.  
  4.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 19.11.2019 r. do 

09.12.2019 r.  
  5.   Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na XIII sesji Rady Miejskiej w dniu 

28.11.2019 r.  
  6.   Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
  7.  Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi. 
  8.   Budżet Miasta na 2020 rok. 
  9. Plan pracy Rady Miejskiej na 2020 rok. 
10.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika. 
11.  Blok informacyjny. 
12.  Zakończenie obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
Ad 1  
  
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., otworzył obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych na sali radnych 
pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał radnych oraz wszystkich 
przybyłych na obecną sesję.  
  
 
Ad 2  
  
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są wnioski o poszerzenie lub ograniczenie porządku obrad.   
  
Burmistrz Miasta wniósł o poszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie uchylenia 
Uchwały Rady Miejskiej w Bieruniu nr XII/4/2019 z dnia 31.10.2019 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 
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udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 
Bieruń.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek, aby poszerzyć porządek obrad 
o uchwałę przedstawioną przez Burmistrza. 

    
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Porządek został rozszerzony jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad z propozycją, aby 
wprowadzony projekt uchwały stanowił pozycję 7 w ciągu projektów natomiast uchwały od 7 do 11 
stanowiły pozycje od 8 do 12.    
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Porządek ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
 
  
Ad 3   
  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z obrad XIII sesji Rady Miejskiej, która 
odbyła się w dniu 28.11.2019 r.  

  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
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3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Około godz. 15.10 przybyła spóźniona radna Agnieszka Demska-Furgał.  
Od tej chwili w sesji bierze udział 15 radnych.  
 
  
Ad 4   
  
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji 
zadań w okresie od 19.11.2019 r. do 09.12.2019 r. Poinformował o postępowaniach realizowanych 
w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania z okresu 
międzysesyjnego.  
 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni Marcin Nyga, Natalia Grosman, Jarosław Mokry, Piotr 
Świerkosz poruszono sprawy dotyczące m. in.: unieważnienia postępowania przetargowego związanego 
z zagospodarowaniem odpadów i dalszej procedury w tym zakresie; lokalizacji budowy spalarni śmieci; 
oznakowania wewnętrznego budynku Urzędu Miejskiego; wysokości środków finansowych na 
przebudowę drogi wewnętrznej ul. Narcyzów. 
 
Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Naczelnik Wydziału Organizacyjnego udzielili odpowiedzi oraz 
szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy. 
 
  
Ad 5  
  
Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga poinformowała, że uchwały podjęte na sesji w listopadzie zostały 
przekazane do nadzoru prawnego wojewody i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Na dzień dzisiejszy nie 
ma informacji o zakwestionowaniu którejkolwiek z uchwał. Wpłynęły natomiast uwagi do uchwał 
podejmowanych w październiku oraz omówiła tok postępowania w tym zakresie. 
  
  
Ad 6  
  
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów, Rewizyjnej przedstawili 
tematy wiodące oraz wnioski podjęte na posiedzeniach komisji w grudniu br. bez opinii dotyczących 
tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
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Ad 7  
  
Radna Natalia Grosman zapytała, czy gmina w przyszłym roku planuje złożyć wniosek o dofinansowanie 
przebudowy boisk przy SP nr 3. 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że wniosek zostanie złożony jak będą możliwości finansowe.    
  
Radny Jarosław Mokry poruszył sprawę oświetlenia świątecznego tzw. Hamrowizny oraz zgłosił, że nie 
świecą dwie oprawy oświetlenia świątecznego naprzeciwko komisu przy ul. Warszawskiej. 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej przekazał, że awaria oświetlenia świątecznego zostanie 
zgłoszona oraz zwrócił uwagę, że temat dotyczący oświetlenia świątecznego w mieście będzie 
omawiany na styczniowym posiedzeniu Komisji Gospodarki.  
 
Radna Barbara Panek-Bryła zapytała, czy Straż Miejska prowadzi kontrole palenisk i jakie są wyniki. 
Komendant Straży Miejskiej poinformował, że są prowadzone regularne kontrole, zwłaszcza w tych 
dniach, kiedy może wystąpić ryzyko przekroczenia wartości pyłów zawieszonych, ale nie tylko. Na chwilę 
obecną przeprowadzono 180 kontroli, w 9 przypadkach osoby, które spalały w swoich piecach to co nie 
powinny zostały ukarane mandatami. Mandat za takie wykroczenie wynosi do 500,- zł, decyzję co do 
jego wysokości zawsze na miejscu podejmuje funkcjonariusz Straży Miejskiej analizując wiele aspektów, 
m. in. czy jest to pierwsza interwencja tego typu pod danym adresem. Sprawdzi i poinformuje radną, 
czy został nałożony mandat w kwocie 500,- zł. 
 
Radny Piotr Świerkosz zapytał czy Straż Miejska przeprowadza ponownie kontrole w budynkach, gdzie 
doszło do niezgodnych z prawem zachowań.  
Komendant Straży Miejskiej odpowiedział, że tak, zwłaszcza jeżeli podczas kontroli są stwierdzone 
jakieś nieprawidłowości.   
 
Radny Piotr Świerkosz poddał pod rozwagę zmianę lokalizacji czujnika jakości powietrza 
zamontowanego przy przedszkolu na ul. Chemików oraz uzasadnił propozycję.  
Burmistrz Miasta poinformował, że gmina przyjrzy się temu tematowi, skontaktuje się również z firmą 
i skonsultuje sprawę.   
 
Radna Krystyna Wróbel zapytała, czy gmina przewiduje jakieś dodatkowe dotacje w celu zachęcenia 
mieszkańców do wymiany pieców na gazowe. 
Burmistrz Miasta poinformował, że gmina jest na etapie opracowywania założeń do przyszłorocznego 
programu ograniczenia emisji na terenie Gminy Bieruń i zasad dofinansowania. Rozważane jest 
zwiększenie preferencji na rzecz wymiany na piece gazowe i zmniejszenie dofinansowania na piece 
węglowe. 
  
Radny Jarosław Mokry zapytał, czy gmina będzie ubiegać się o środki finansowe z programu Stop Smog. 
Zastępca Burmistrza poinformował, że gmina nie weryfikowała jeszcze szczegółów tego programu. 
 
Radny Stanisław Jurecki poruszył sprawę organizacji Orszaku Trzech Króli oraz zwrócił się 
o zamieszczenie informacji w tym zakresie również w Bieruniu Nowym. 
Dyrektor BOK poinformowała, że Orszak Trzech Króli będzie zorganizowany, plakaty wiszą na mieście. 
 
Radny Stanisław Jurecki zapytał czym zajmuje się obecna sekretarz miasta i w jakich sprawach 
mieszkańcy mogą się z nią kontaktować.  
Burmistrz Miasta poinformował, że sekretarz miasta zajmuje się dokładnie tym samym co poprzedni 
sekretarze miasta, zakres pracy wynika z przepisów prawnych ustawy o samorządzie gminnym, kwestie 
te reguluje również statut miasta i zakres obowiązków nadawanych przez burmistrza. 
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Ad 8  
  
Burmistrz Miasta wstępnie omówił projekt budżet na 2020 rok. 
 
Skarbnik Miasta przedstawiła temat w formie prezentacji multimedialnej oraz poinformowała 
o opiniach Regionalnej Izby Obrachunkowej.   
  
Przewodniczący poszczególnych komisji stałych rady odczytali wnioski oraz opinie dotyczące projektu 
budżetu na 2020 rok podjęte na posiedzeniach komisji w miesiącu grudniu br.   
 
Burmistrz Miasta poinformował w jaki sposób odniósł się do wniosków komisji. 
 
Skarbnik Miasta podsumowała wszystkie elementy, które pomiędzy Komisją Finansów a obecną sesją 
pojawiły się w budżecie.   
  
Radni przeprowadzili dyskusję w temacie budżetu Miasta Bierunia na 2020 rok.  
  
Przy braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie uchwały:  
 

a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025  
   

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty WSTRZ 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria WSTRZ 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 11 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 2 głosy 

 
Uchwała XIV/1/2019 została podjęta większością głosów. 
  
  

b) w sprawie budżetu miasta Bierunia na 2020 rok  
    

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria WSTRZ 
14. Świerkosz Piotr ZA 
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15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 11 głosów  przeciw – 3 głosy  wstrzym. – 1 głos 

 
Uchwała Nr XIV/2/2019 została podjęta większością głosów. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5-minutową przerwę. 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. 
 
  

Ad 9  
  
Radni nie zgłosili pytań ani uwag do planu pracy rady i komisji na 2020 rok.  
  
Zastępca Burmistrza przedstawił propozycję kierownictwa urzędu, aby wszystkie komisje odbywały się 
o godzinie 15.00 oraz uargumentował taką potrzebę.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek, aby wszystkie komisje odbywały się 
o godzinie 15.00.  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia PRZECIW 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław PRZECIW 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 9 głosów  przeciw – 6 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie plan pracy rady i komisji stałych rady 
z uwzględnieniem zmiany godzinowej:  
    

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia WSTRZ 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
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14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Plan pracy rady i komisji stałych rady na 2020 rok został przyjęty większością głosów. 
 
  

Ad 10  
  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie kolejne projekty uchwał:  
  

a) w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bieruń na rok szkolny 
2019/2020 
  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług 
Beata Berger-Styga. 
  
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  

 
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie:  
  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr XIV/3/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

b) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia, z wyłączeniem mieszkania chronionego  
  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Piotr Ćwiękała.  

  
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  

  
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie:  
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr XIV/4/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
  

c)  w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Bieruniu nr XII/1/2019 z dnia 31.10.2019 r. 
w sprawie warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze oraz warunków zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania 

  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Piotr Ćwiękała.  

  
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  

  
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie:  
  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr XIV/5/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
  

d) w przedmiocie zmiany Uchwały Nr V/5/2004 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 
29.04.2004 r. w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których 
zarządcą jest Burmistrz Miasta Bierunia 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej Piotr Buchta.  
  
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 

  
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie:  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr XIV/6/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

e) w sprawie uchylenia Uchwały Rady Miejskiej w Bieruniu nr XII/4/2019 z dnia 
31.10.2019 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Bieruń 

  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Piotr Ćwiękała.     

  
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie:  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Uchwała Nr XIV/7/2019 została podjęta większością głosów. 
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f) w sprawie zmiany uchwały dot. przyznawania stypendiów sportowych za osiągnięte 

wyniki sportowe 
  
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry. 
Poinformowała o autopoprawkach wniesionych do projektu.   
  
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji. 
 
Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Michał Żerdka wyjaśnił sprawę 
wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały.     
 
Pani Stokfisz odczytała pismo w imieniu państwa Stokfiszów i Treckich w sprawie obniżenia 
w radykalny sposób wysokości stypendiów sportowych w sytuacji, kiedy 5 lat temu badminton 
wraz z piłką nożną został w Strategii Rozwoju Sportu w Bieruniu uznany jako sport 
priorytetowy.    
 

Radni przeprowadzili dyskusję w temacie ww. projektu uchwały.  
   

Przy braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie:  
 
Wniosek, aby temat dotyczący przyznawania stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe 
został omówiony jeszcze raz na najbliższej Radzie Sportu a wyniki tej dyskusji przedstawione Radzie 
Miejskiej. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr PRZECIW 
15. Wróbel Krystyna PRZECIW 

 

za – 13 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 0 głosów 

 
Wniosek został przyjęty większością głosów. 

  
Uchwałę w sprawie zmiany uchwały dot. przyznawania stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki 
sportowe. 
  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward PRZECIW 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz PRZECIW 
4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia PRZECIW 
7. Jurecki Stanisław ZA 
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8. Magiera Walenty WSTRZ 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin WSTRZ 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr WSTRZ 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 6 głosów  przeciw – 6 głosów  wstrzym. – 3 głosy 

 
Uchwała nie uzyskała wymaganej większości głosów. 
 
 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2019-2025 
oraz w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 

  
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 
Poinformowała o autopoprawkach wniesionych do projektów.   
  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekty uchwał zostały pozytywnie 
zaopiniowane na posiedzeniu komisji, w zakresie przedstawionym na posiedzeniu.  
 

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał kolejno pod głosowanie:  
 
Uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2019-2025 
    

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty WSTRZ 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

 
Uchwała XIV/8/2019 została podjęta większością głosów. 
 
Uchwałę w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok  
    

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty WSTRZ 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Uchwała XIV/9/2019 została podjęta większością głosów. 
 
  

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Chorzów  
  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.   
  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  
  

Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie:  
    

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała XIV/10/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
  

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bieruńsko-Lędzińskiemu  
  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła.   
  
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały zostały pozytywnie 
zaopiniowany na posiedzeniu komisji.  

  
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie:  
   
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
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8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara nie głos. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała XIV/11/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Burmistrz Miasta zwrócił uwagę, że nieuchwalenie uchwały w sprawie stypendiów sportowych skutkuje 
tym, iż na dotychczasowych zasadach wszystkie osoby również te które nie są mieszkańcami Bierunia 
mogą składać wnioski o stypendia. Jeżeli takie wnioski złożą nie można uchwały w trakcie roku zmienić, 
ponieważ trzeba będzie się liczyć z procesami sądowymi i dochodzeniem należności na 
dotychczasowych zasadach co ma bardzo istotne skutki finansowe. W związku z powyższym wniósł 
o wprowadzenie do porządku obrad nowej uchwały w sprawie zmian w uchwale dotyczącej stypendiów 
sportowych oraz ogłoszenie 5-minutowej przerwy w obradach sesji w celu przygotowania stosownej 
uchwały i przegłosowania jej, żeby te konsekwencje finansowe były możliwe do realizacji zgodnie 
z przyjętym budżetem na rok przyszły. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta o 5 minut przerwy.    
  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 

 
Wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec powyższego wyniku głosowania, ogłosił 5-minutową przerwę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. 
 
Burmistrz Miasta wniósł o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
dotyczącej stypendiów sportowych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad 
o projekt uchwały. 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Porządek został poszerzony jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały odczyta Radca Prawny, ponieważ 
radni nie mają go w formie elektronicznej i na tej podstawie będzie on przegłosowany. 

 

Radca Prawny odczytała treść projektu uchwały, z której na wniosek radnego Piotra Świerkosza 
wykreślono w podstawach prawnych „po zaopiniowaniu przez Radę Sportu”.   

 
Przy braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie:  
  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Uchwała XIV/12/2019 została podjęta większością głosów. 
 
 
Ad 11  
  
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o korespondencji, która wpłynęła do rady oraz składce 
na Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy.   
 
Burmistrz Miasta zwrócił się o przegłosowanie wniosku okołobudżetowego, o którym była mowa 
w trakcie omawiania budżetu w brzmieniu: 
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Rada Miejska wnioskuje o wprowadzenie do budżetu miasta w 2020 r. zadania pn. budowa drogi do 
garaży osiedle Granitowa ostatni etap z kwotą 200 000,- zł w trakcie roku budżetowego z oszczędności 
po przetargach.   
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin WSTRZ 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 1 głos 

 
Wniosek został przyjęty większością głosów. 
 

 
Ad 12  
  
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu.  
  
  
  
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
  
  
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:   
Janina Berger  
  
  


